
Innspill l årsmøtet i Brekkestø Vel 2023 

Tolletatens uthusbygninger 

På årsmøtet 2015 i Brekkestø Vel ble det vedta  med 23 mot 11 stemmer at Brekkestø Vel skulle 
jobbe videre med saken om gjenreising av uthusbygningene l tolletatens eiendom. 

Som en følge av de e ble det etablert en arbeidsgruppe med Olaf Trygve Tønnessen som leder. E er 
økonomisk bidrag fra fylkeskommunen er det utarbeidet en prosjektbeskrivelse som dligere er 
oversendt styret og har bli  presentert på orienteringsmøte og interesserte Brekkestøbeboere. I 

llegg er det gjennomført rydding på uthustomta i samråd med fylket og tolletaten.  

Arbeidsgruppen arbeider kon nuerlig med saken og ber om å få presentere arbeidet som er u ørt i 
løpet av 2022/2023, samt å presentere planene fremover på årsmøtet. 

Arbeidsgruppen ber videre om at det avholdes en avstemming over fortsa  stø e l prosjektet fra 
årsmøtet e er at presentasjonen er avholdt. 

Aud Landstad 08.05.23 


